
Protokół Nr 70/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 17 października 2018 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 

stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.04. 
 

Przewodniczący Komisji – Wł. Stec odczytał proponowany porządek obrad  

(w załączeniu), do którego nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Członkowie Komisji Budżetu obradowali według zaproponowanego porządku obrad:  

 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

I. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uch- Radny M. Giemza zapytał o zwiększenie  

 walenia budżetu Gminy Ostrowiec  środków na ul. Rzeczki. 

 Świętokrzyski na 2018 r. (projekt  Skarbnik Miasta – E. Pichór wyjaśniła, że  

 uchwały w załączeniu).  jest planowane zwiększenie zadania o 32 tys. 

  zł. Skarbnik poinformowała również, że od- 

  był się przetarg na zagospodarowanie terenu 

  wokół browaru, ale zarezerwowane środki 

  na ten cel też są niewystarczające.  

  Radny J. Wrona zapytał o zwiększone do- 

  chody w związku z utraconymi wpływami 

  z tytułu podatku od nieruchomości. Odpo- 

  wiadając na to pytanie Skarbnik E. Pichór  

  wyjaśniła, że dotyczy to zakładów pracy  

  chronionej, których na terenie gminy działa 

  trzy.  

  Radny M. Marzec nawiązując do pkt 6 uza- 

  sadnienia do projektu uchwały o sieci ener- 

  getycznej zapytał, czy nie da się tego taniej 

  zrealizować. 

  Skarbnik E. Pichór wyjaśniła, że jest to w ra- 

  mach wydatków niekwalifikowanych.  

   

  Członkowie Komisji jednogłośnie (9 głosa- 

  mi za) pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

  uchwały. 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wie- Skarbnik E. Pichór wyjaśniła, że opis zmia- 

 loletniej Prognozy Finansowej Gminy ny dotyczy 2018 r.  

 Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 Członkowie Komisji jednogłośnie (9 głosa- 

 - 2023 (projekt uchwały w załącze- mi za) pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

 niu).  uchwały. 
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II. Sprawy różne:  Nie zgłoszono. 

   

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 14.12. 

       

Protokołowała:   Przewodniczył: 

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu 

Marta Kamińska  Włodzimierz Stec 
 
 

 
 

 

 


